
                                                            Z á p i s n i c a 

                             zo  6.zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Choča 

                           konaného dňa 6.10.2011 o 18.00 hod. v zasadačke OcÚ. 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

Počet prítomných poslancov OcZ:            7 

Neprítomní – ospravedlnení:                     0 

Neprítomní – neospravedlnení:                 0 

Začiatok zasadnutia:                               18.00 hod. 

Ukončenie zasadnutia:                            20.35 hod. 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Procedurálne otázky 

3. Kontrola plnenia uznesení   z posledného zasadnutia OZ  obce Choča 

4. Informácia o plnení rozpočtu obce k 30.06.2011      

5. Oboznámenie so situáciou v školstve ( MŠ, ZŠ) 

6.  Prejednanie žiadostí od občanov 

7. Rôzne 

8. Prijatie uznesenia 

9. Záver 

 

 

 

 

 

 



K bodu 1 

Starostka obce Alena Záhoreczová privítala prítomných poslancov a hlavnú kontrolórku obce  

na riadnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu 2 

Starostka obce oboznámila poslancov s programom zasadnutia a dala o ňom hlasovať. Za 

zapisovateľku zasadnutia OZ navrhla pani Janu Segíňovú, za členov návrhovej komisie 

Františka Mankoveckého a Pavla Kériho a za overovateľov zápisnice Mária Valášika a Lenku 

Havranovú. 

Za.......... 7 poslancov,         proti ................ 0,         zdrţal sa .....................0, 

 

K bodu 3 

Starostka obce oboznámila poslancov Obecného zastupiteľstva s plnením uznesení  

z predošlého zasadnutia Obecného zastupiteľstva. 

Starostke obce bolo uloţené hovoriť s pánom Ladislavom Némom č.73 ohľadne odstránenej 

plynovej skrinky pred jeho domom. Podľa informácie pána Košického ( technik SPP) 

spomínaná skrinka je majetkom SPP. Vzhľadom k tomu, ţe sa starostke obce  nepodarilo 

osobne hovoriť s pánom Némom, bude čo najskôr oslovený písomne a zároveň sa napíše 

i oznámenie na SPP ohľadne demontáţe tejto skrinky. Z hľadiska bezpečnosti nie je 

prípustné, aby  plynové potrubie  nemalo ukončenie v skrinke. 

Kolíky na malostranskom záhumní – nachádzajú sa nad záhradou pána Ľudovíta Kériho č.80, 

ktorý ich tam nabil z toho dôvodu, ţe sa nad jeho humnom pri práci na poli otáčajú traktory. 

Bojí sa aby mu niektorí z traktorov nevbehol do záhrady, nakoľko je tam i hlbší jarok – 

odvodňovací kanál, ľahko tam môţe traktor vbehnúť.  Pán Kéry bude upovedomený o tom, 

aby kolíky odstránil, nakoľko sa nachádzajú na obecnom pozemku. 

 

K bodu 4 

 Starostka obce informovala prítomných poslancov o plnení rozpočtu obce k 30.06.2011. 

Jednotlivo po poloţkách boli prezentované príjmy i výdavky. Príjmy obce za I.polrok 

predstavovali sumu vo výške 74 525,00 €, čo je necelých 47 % z plánovaného rozpočtu  

a výdavky predstavovali sumu v celkovej výške  73 753,00 €, čo je 46 % z plánovaného 

rozpočtu. Plnenie rozpočtu je prílohou zápisnice. 

                                                   

 



K bodu 5 

Starostka obce predloţila poslancom  Analýzu výchovno-vzdelávacieho procesu v Materskej 

škole za školský rok 2010/2011 ( príloha zápisnice). 

Zároveň starostka obce informovala poslancov o zmene riaditeľky v Materskej škôlke. Od 

1.09.2011 je poverená vedením Materskej škôlky pani Jana Gašparíková. Doterajšia 

riaditeľka Lucia Králiková vyuţila moţnosť pracovať v MŠ v mieste bydliska. Pani 

Gašparíková je v evidencii našich zamestnancov a nakoľko jej v mesiaci 11/2011  končí 

rodičovská dovolenka, vyuţila moţnosť pracovať uţ od 1.09.2011. 

Starostka obce informovala aj o prvom rodičovskom zdruţení v MŠ, na ktorom bola okrem 

iného  volená Rada školy, ktorá bude pracovať v novom zloţení: Jana Segíňová, Zuzana 

Rudzanová ( za rodičov), Ľubica Richterová ( za pedagogických zamestnancov), Erika 

Kováčová ( za prevádzkových zamestnancov) a František Mankovecký ( za obec). Na 

rodičovskom zdruţení  vedúca školskej jedálne pani Helena Studená oboznámila rodičov detí 

aj so zvýšeným poplatkom za stavu na základe zmeny finančných pásiem (1,05 €/ 1 obed). 

Poslancom bol predloţený na schválenie i nový Prevádzkový poriadok Materskej školy           

v Choči, ktorý bude na schválenie postúpený na Regionálny úrad verejného zdravotníctva 

v Nitre. 

Za................7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

Starostka obce oboznámila prítomných aj s Rozhodnutím MŠ SR ohľadne vyradenia 

Základnej školy  a Školského klubu detí v Choči zo siete škôl SR k 1.09.2011.  

S pracovníčkami ZŠ bol ukončený pracovný pomer na základe Dohody o skončení 

pracovného pomeru k 31.08.2011. Všetky si uplatňujú nárok na výplatu odstupného. 

Zároveň starostka obce poţiadala poslancov o zváţenie moţnosti  ďalšieho vyuţitia tejto 

budovy. 

 

K bodu 6 

 

Prejednanie ţiadostí od občanov: 

a) Peter Kováč a Ing. Marcela Kováčová, Choča č.44 

Ţiadosť o stavebné povolenie na novostavbu rodinného domu na par.č.362/1,2 

   Poslanci uvedenú žiadosť schválili. Dokumentácia bola odposlaná k posúdeniu na SOcÚ 

Zlaté Moravce. Súčasťou žiadosti boli  i ohlásenia  drobných stavieb – el. prípojka, 

vodovodná a kanalizačná. Obhliadku uskutoční stavebná komisia. Číslo spisu:52/2011 

Za................7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 



 

b) Marek Herda, Choča č.93  

Ţiadosť o vydanie stavebného povolenia z dôvodu výstavby rodinného domu na pozemku 

súp. č.79, par.č. 263 

  Poslanci žiadosť schválili. Dokumentácia bola odposlaná k posúdeniu na SOcÚ v Zlatých 

Moravciach. Číslo spisu: 51/2011 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

c) Juraj  Kéri, Choča č.128 

Ohlásenie drobnej stavby – ohrada pre psa, ktorá má byť postavená na par.č. 62/2. 

Číslo spisu :40/2011 

Poslanci žiadosť preskúmali a schválili. Obhliadku na mieste vykoná stavebná komisia. 

  

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

d) František Mankovecký, Choča č.137  

Ohlásenie drobnej stavby – rekonštrukcia oplotenia okolo jeho pozemku, súp. číslo 137 

a 138.par. č. 94/2, 96, 97/1, 972/2, 97/3, 97/9 a 97/10. Číslo spisu 39/2011 

Poslanci uvedenú žiadosť bez výhrad jednohlasne schválili. Obhliadku na mieste vykoná 

stavebná komisia. 

Za................7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

e) Jaroslav Záhorecz, Choča 113 

Ohlásenie drobnej stavby – garáţ o rozmeroch 6 x 3,5 m, par.č. 146. Číslo spisu 59/2011. 

Poslanci uvedenú žiadosť bez výhrad jednohlasne schválili. Obhliadku na mieste vykoná 

stavebná komisia. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

f) Michaela Kovačičová, BAR u SEMIŠI, Choča č.46 

Ţiadosť o prenájom parcely 1708/2 na podnikateľské účely, z dôvodu úpravy terénu na 

vybudovanie detského kútika s ohniskom a pieskoviskom a vybudovanie jednoduchého pódia. 

Uvedenú žiadosť poslanci prehodnotili. Nakoľko ide o obecný pozemok, poslanci doporučujú, 

aby pani Kovačičová  bližšie upresnila rozsah prác a spôsob vykonania stavebných úprav. 



Vhodná by bola jednoduchá projektová dokumentácia. A je potrebné zmluvne dojednať výšku 

prenájmu predmetného pozemku. Starostka obce bude písomne pani Kovačičovú informovať. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

g) Mgr. Peter Drgoňa, ul. Vietnamská 41, Bratislava 

Ţiadosť o prenájom Kultúrneho domu  v Choči z dôvodu usporiadania spoločenskej zábavy 

so skupinou PROFIL dňa 5.11.2011 v čase od 20.00 hod – 04.00 hod. 

Poslanci uvedenú žiadosť jednohlasne schválili. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

h) Michaela Bajanová, Miroslav Bajan, Choča č.7 

Oznámenie OZ, ţe na vlastné náklady uskutočnili odvodnenie svojho pozemku popod cestu 

do protiľahlého jarku pri ceste. 

Poslanci uvedené oznámenie  vzali na vedomie. Nikto z prítomných nemal námietky. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

ch) Ing. Mariana Mankovecká, Choča č.68 

Ţiadosť o povolenie likvidácie odpadu zo starej ţumpy do obecnej kanalizácie. 

Poslanci OZ obce Choča sa uvedenou žiadosťou zaoberali a bez výhrad odsúhlasili. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

i) Katarína Rosinská, Choča č.89 

Ţiadosť o povolenie usporiadania Hodovej zábavy  dňa 8.10.2011 v čase od 19.00 hod. 

 do 04.00 hod. 

Poslanci uvedenú žiadosť  prehodnotili a jednohlasne schválili. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

j) Ján Ďuriš, Choča č.14 

Ţiadosť o vyjadrenie k vydaniu notárskeho osvedčenia o vydrţaní vlastníckeho práva 

k nehnuteľnostiam par.č. 1037/2, 1038/1, a 1588. 



Uvedená žiadosť bola poslancami preskúmaná. Vzhľadom k tomu, že sa pán Ďuriš  preukázal 

Čestným prehlásením svojej sestry Heleny Zrastákovej, rod. Ďurišovej, ktorá sa zrieka 

všetkých nárokov k uvedeným nehnuteľnostiam. Keďže ďalší priamy dedič neexistuje poslanci 

OZ žiadosti vyhovujú. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

k) Ján Draškovič, Choča č.175 

Dňa 26.09.2011 pán Draškovič doručil do kancelárie OcÚ sťaţnosť na vysoké topole pozdľţ 

potoka. Tieto topole astmatikom bránia na jar vychádzať von a vo veternom počasí sa konáre 

lámu a ohrozujú okoloidúcich. Pri poslednom takomto počasí pánovi Draškovičovi konár 

preboril strechu na hospodárskej budove. Vo svojej sťaţnosti ţiada OcÚ o pomoc pri riešení 

tohto problému. 

Poslanci sťažnosť preskúmali. Zároveň starostka obce informovala prítomných o tom, že 

hovorila telefonicky s pánom Šunderlíkom z Povodia Váhu, ktorý o tomto probléme 

s topoľami vie. Problémom je prístup k týmto stromom. Prisľúbil však pomoc pri riešení tejto 

záležitosti. 

Poslanci OZ doporučujú starostke obce  venovať pozornosť vyriešeniu tohto problému. 

 

l) Milan Kováč, Choča č.39 

Ţiadosť o odvedenie daţďovej vody z priehlbiny na kraji cesty pred domom súp. č.39 do 

obecnej kanalizácie. 

Poslanci sa touto žiadosťou zaoberali. Vzhľadom k tomu, že dažďovú vodu podľa zákona 

o kanalizácii nie je možné odvádzať do verejnej kanalizácie. Z tohto dôvodu riešenie 

navrhované pánom Kováčom nemôže byť schválené. Poslanci sa dohodli na postupe, že po 

obhliadke stavebnou komisiou, bude vedenie obce hľadať nové vhodnejšie riešenie. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

m) Michaela Kovačičová, BAR u Semiši-MLYN,  

Pani Michaela Kovačičová oznámila vedeniu obce, ţe vzala od 27.07.2011 do prevádzky 

zariadenie Baru Mlyn a zároveň poţiadala o schválenie otváracích hodín(viď príloha 

zápisnice).  

Poslanci OZ vzali na vedomie zmenu v prevádzkovaní zariadenia Baru Mlyn a  prejednali  

aj  žiadosť ohľadne otváracích hodín, ktoré boli schválené nasledovne: 



Piatok: 17.00 hod. – 23.00 hod. 

Sobota a Nedeľa: 16.00 hod. -23.00 hod. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

n) Marián Valašík, Malé Chrášťany 

Ţiadosť obyvateľov- farníkov obce Malé Chrášťany , ktorí chcú vráťiť farnosti pôvodný 

názov FARNOSŤ CHRÁŠŤANY a nie farnosť Beladice – Veľké Chrášťany a ţiadajú našich 

občanov o zapojenie sa do petičnej akcie na ich podporu. 

Poslanci sa zaoberali i touto žiadosťou. Nakoľko nepoznáme celú problematiku vzniku tejto 

iniciatívy o obnovu názvu farnosti a štatútu obce, myslíme si že nie sme oprávnení rozhodovať 

v tak náročnej a dôležitej záležitosti. Vzhľadom k tomu, že ide o vnútorné záležitosti obce 

Beladice- Chrášťany, OZ obce Choča sa nebude k tejto problematike nijako vyjadrovať. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

o) Marián Halmovský, Choča č.71 

Ţiadosť o prístavbu jestvujúcej garáţe smerom k miestnej komunikácii. Rozmery prístavby 

by predstavovali plochu 4 x 0,5 m. Číslo spisu: 56/2011 

Obecné zastupiteľstvo preskúmalo i túto žiadosť. Vzhľadom, že ide o prístavbu smerom od 

jestvujúcej garáže k miestnej komunikácii a prístavba sa bude realizovať na obecnom 

pozemku, je potrebné preskúmať žiadosť stavebnou komisiou a podľa jej vyjadrenia OZ 

zaujme reálne stanovisko a bude postupovať ďalej. Je potrebné vziať do úvahy aj možné 

budovanie chodníkov v obci a tiež i  odkúpenie časti obecného pozemku 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

p) Michaela Kovačičová, BAR u Semiši - MLYN, Choča č.97 

Ţiadosť o povolenie usporiadať dňa 13.08.2011 slávnostné otvorenie zariadenia BARU 

MLYN spojeného s produkciou hudobnej skupiny TROP. 

Uvedená žiadosť vzhľadom k tomu, že sa v danom období nekonalo zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva, bola riešená len Obecnou Radou, ktorá uvedenú žiadosť schválila. Na 

zasadnutí OZ bola žiadosť prejednaná dodatočne. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 



r) Michaela Kovačičová, Bar u Semiši, Choča č.46 

Ţiadosť o usporiadanie akcií pred zariadením BAR u Semiši spojených s hudobnou 

produkciou nasledovne v dňoch: 

27.08.2011 v čase od 18.00 hod. do 24.00 hod. 

10.09.2011 v čase od 18.00 hod. do 24.00 hod. 

30.09.2011 v čase od 17.00 hod. do 24.00 hod. 

Uvedené  žiadosti vzhľadom k tomu, že sa v danom období nekonalo zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva, boli riešené len Obecnou Radou, ktorá jednotlivé žiadosti  schválila. Na 

zasadnutí OZ boli  žiadosti  prejednané už len dodatočne. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

s) Michaela Kovačičová, BAR u Semiši- MLYN, Choča 97 

Ţiadosť o usporiadanie Predhodovej diskotéky v zariadení BARu MLYN dňa 7.10.2011 

v čase od 17.00 hod. do 02.00 hod. Zároveň pani Kovačičová ţiada povolenie usporiadať 

akciu v hodovú nedeľu dňa 9.10.2011 v čase od 16.00 hod. do 24.00 hod. pred zariadením 

BAR u Semiši, Choča č.46 spojenú s hudobnou produkciou. 

Obecné zastupiteľstvo uvedenú žiadosť prejednalo nasledovne: Akciu – Predhodovú diskotéku 

v zariadení BAR MLYN dňa 7.10.2011 Obecné zastupiteľstvo  n e s c h v a ľ u j e,  nakoľko 

pri poslednej takejto akcii dňa 30.09.2011 neboli dodržané zo strany organizátorky stanovené 

podmienky - čas ukončenia akcie a tým aj zatvorenie zariadenia BAR u Semiši  o 24.00 hod. 

Ďalšiu akciu v hodovú nedeľu dňa 9.10.2011 OZ   schvaľuje, avšak v časovom termíne          

od 16.00 hod. do 20.00 hod. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

K bodu  7 

Ing. Mariana Mankovecká, hlavná kontrolórka obce – predniesla prítomným výsledky Zápisu 

o kontrolnej činnosti za 3. štvrťrok 2011. Predmetom kontroly bolo preskúmanie čerpania 

úveru z DEXIA banky, ktorého celková výška k 6.10.2011 predstavuje sumu 78 070,00 EUR. 

Podľa vyjadrenia kontrolórky obce „ Tento neodborný pokus o získanie financií  dostal  

našu obec do dlhovej pasce, ktorá negatívne ovplyvní život obce i občanov. Tento zápis je 

súčasťou zápisnice. 

 

 



Starostka obce oboznámila poslancov s akciami realizovanými počas letného obdobia: 

● upravila sa plocha pred predajňou Coop Jednota  

Priestranstvo pred predajňou bolo vo veľmi zlom stave - množstvo výtlkov a jám mohli 

spôsobiť našim občanom zranenia. Hoci pozemok pred predajňou patrí COOP JEDNOTE SD 

Nitra rozhodli sme sa zrealizovať túto akciu nakoľko asfalt bol obci dodaný sponzorsky. 

Práce s technikou pri odstraňovaní starého asfaltu a valcovanie nového asfaltu previedli 

pracovníci Technických služieb Zlaté Moravce. Ich prácu zafinancovala COOP  JEDNOTA 

SD Nitra vo výške 549,EUR. Asfalt pracne vozili a rozhŕňali aktivační pracovníci a dobro-

voľníci z obce. Sponzorsky boli zakúpené i 2 ks betónových kvetináčov,aby krášlili  okraj tohto 

priestranstva. Zároveň sa podarilo asfaltom zrekonštruovať i plochu pri autobusovej 

zastávke.  

Celková suma vynaložená obcou na realizáciu: 0,00 € 

● napojenie obecného bytu a budovy školy na obecný vodovod 

Vzhľadom k tomu, že v obecnom byte sme v období 04/2011 – 09/2011 mali ubytovaných 

pracovníkov diaľničnej spoločnosti EUROVIA a boli už dávnejšie problémy s čerpadlom 

a vodou, ale aj vzhľadom k tomu , že Regionálny úrad verejného zdravotníctva už dlhšiu dobu 

nariaďoval napojiť ZŠ na verejný vodovod v mesiaci 07/2011 bola zrealizovaná aj táto akcia. 

 Celková suma vynaložená obcou na realizáciu: 110,00 € 

● vybudovanie chodníka v cintoríne 

Pri realizácii tejto akcie bol využitý  betón dodaný sponzorsky ( 2 domiešavače). Sponzorsky 

sme získali aj štrk potrebný ako lôžko pod betón. Akcia bola zrealizovaná za nezištnej pomoci 

občanov, ktorí pomohli jednak technikou alebo vlastnými rukami. 

Celková suma vynaložená obcou na realizáciu:   418,34 € , v tom  - Kari“ sieť .......     86,34 € 

                                                                                                           Dovoz  štrku ......    20,00 € 

                                                                                                           Betón 5 m3  .......  312,00 € 

                                               

● vybavenie kuchynky obecného úradu 

Vďaka sponzorom sa podarilo  vybaviť základným vybavením i kuchynku obecného úradu. 

Zároveň bola kuchynka vymaľovaná, v jednej miestnosti bolo nutné staré, už značne 

znehodnotené parkety vyhodiť a nahradiť betónovou vrstvou. Do oboch miestností bol daný 

nový gumolin – rovnako zakúpený sponzorsky.  

Celková suma vynaložená obcou na realizáciu: 46,00 €,  

 



                                                                              v tom – 5 ks gumených obrusov ......  15,50 € 

                                                                                          2 odkvapkávače 

                                                                                         3 príborníky 

                                                                                        2 koreničky ..........................   30,50 € 

 

Zároveň starostka obce informovala poslancov o plánovanom mimoriadnom sneme ZMOS, 

ktorý sa bude konať 24.10.2011 v Bratislave z dôvodu plánovanej zmeny vo financovaní 

samosprávy formou mixu daní. Na sneme sa zúčastnia i starostovia obcí vzhľadom k tomu, ţe 

toto riešenie financovania treba ešte prehodnotiť a zaviesť určitú garanciu vo financovaní. 

Poslancom bol predloţený i zoznam neplatičov na dani z nehnuteľností k 6.10.2011.  

OZ doporučilo starostke ešte týţdeň hlásiť v miestnom rozhlase a vyzývať neplatičov, aby si 

splnili svoju povinnosť a následne v druhej polovici mesiaca október rozposielať riadne 

upomienky. 

K bodu 8  

Pavel Kéri – ţiada listom osloviť Regionálnu správu a údrţbu ciest o riadnu údrţbu štátnej 

cesty ( smerom k betónke). Jedná sa najmä o riadne skosenie trávy nielen na okrajoch 

vozovky a zároveň aj čistenie okrajov od nánosov, ktoré značne zmenšujú šírku vozovky 

K bodu 9 

Člen návrhovej komisie František Mankovecký predniesol návrh na uznesenie, ktoré poslanci 

bez výhrad schválili. 

Za................ 7 poslancov,       proti.................. 0,         zdrţal sa ...................... 0, 

 

K bodu 10 

Starostka obce poďakovala  prítomným poslancom  a hlavnej kontrolórke za účasť na 

zasadnutí OZ. 

Overovatelia zápisnice: 

Lenka Havranová  ............................. 

Mário Valášik       ................................ 

 

František Mankovecký                                                                       Alena Záhoreczová    

Zástupca starostky                                                                                     starostka obce 


